
7/2023-2024 

Protokoll fört vid Tordyvelns samfällighetsförenings styrelsemöte den 
2023-06-12 

Närvarande: Elias Zaki, Gunilla Mujagic, Raimo Kaihlavirta, Antonija Håkansson, Gabriel Lahdo samt 
Heidur Unnarsdottir  

Frånvarande: 
Gabriel Samuel 

1. Öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Dagordning
Dagordningen godkändes.

3. Ekonomisk redovisning från kassören
a.

Driftskonto 933 593 

Obetalda räkningar 358 292 

Fondkonto 1 033 193 

Låneskuld 5 591 270 

Obetalda medlemsavgifter 1  

Antal anmälda ägarbyten 1 36 F 

b. Budgetuppföljning lämnas av kassör

4. Rapport från alla kontaktpersoner/ansvarsområden
a) Amortering av lån med lånenummer 810677 har skett med

1 500 000 kronor vilka har belastats av fonden enligt beslut på
årsstämman.

b) Arbetet med att måla betongsuggorna har utförts av HSB.
c) Det har uppkommit frågor gällande farthinder från medlemmar.

Den som önskar att farthinder ska placeras kan kontakta styrelsen
efter att denne har pratat med sina grannar för att komma överens
om att dessa ska placeras ut.

d) Ett parkeringskort har återtagits från medlem efter att en annan
medlem noterat att denne inte längre hade rätt att inneha kortet.
Vi tackar medlemmen som noterat detta och uppmanar
medlemmar som inte lägre har rätt att inneha ett parkeringskort att
återlämna detta till ansvarig i styrelsen.

e) Brunnen som är trasig på första parkeringen på Mjölmossevägen
kommer att åtgärdas snarast. Kontakt har tagits med HSB för att
få arbetet utfört. De ska undersöka om de har möjlighet att
åtgärda detta.



f) Asfalten vid infart till den andra parkeringen på Mjölmossevägen 
har åtgärdats av Skövde energi efter att styrelsen varit i kontakt 
med dem.  

g) En uppmaning till medlemmar som tänker fylla sin pool med 
vatten. Det kostar samfälligheten mycket pengar att betala för 
medlemmar som fyller sina pooler. Dessutom så är det viktigt att 
vara sparsam med vattnet som vi använder.  

h) Det är viktigt att vara uppmärksam om man tänker grilla i sommar. 
Det finns flera risker med grillning, särskilt i ett radhusområde. Alla 
medlemmar har ett ansvar att iaktta försiktighet vid grillning.  

i) Det är fortsatta problem med sophanteringen i området. Sopor 
slängs utanför containern, luckor till containern stängs inte och 
annat avfall slängs i matsoporna. Ansvariga i styrelsen kommer 
att gå en runda för att informera medlemmarna om deras ansvar.  

 
 

5. Inkommen post 

a) Brev från Lantmäteriet avseende bekräftande av ny styrelse.  

 

 

6. Nästa styrelsemöte 

2023-08-24 kl 18:00 

 

 

 

 

Elias Zaki   Antonija Håkansson 

Ordförande   Sekreterare 


